



Perfect packaging solution starts here

完美包装方案，从此开始

全自动拉伸膜真空包装机 **HVR-A**

AUTOMATIC THERMOFORMING VACUUM PACKAGING MACHINE



HVR-420A

性能与说明:

- HVR-A系列全自动拉伸膜真空包装机能连续自动完成软膜成型、物料充填、抽真空、封口、分割等工序；对物料进行热封粘体包装。
- 广泛应用于各种休闲食品、肉制品、医药产品、五金元件、医疗器械等产品的真空粘体包装。
- 采用可更换式模具，可使一台设备用于多种规格的模具。
- 配有废膜回收装置，保持环境卫生。
- 光电跟踪，定位精准，可选用光膜或彩盖膜进行包装。

Description:

- HVR-A Series Automatic Thermoforming Vacuum Packaging Machine can continuously finish the procedure of film forming, automatic or manual products feeding, vacuuming, sealing, cutting, etc.; it will skin pack the product.
- It is widely used to skin pack the products like kinds of snacks, meat, medical products, hardware, medical equipment, etc.
- It adopts removable moulds which enable single machine to meet different sizes of moulds.
- It equips with recycling device for waste film and ensure healthy environment.
- It works with sensor for accurate positioning. It is available for vanish-film or color film to pack.

Parameters	HVR-320A	HVR-420A	HVR-520A
电源电压(V/Hz)Voltage	AC 380/50	AC 380/50	AC 380/50
热封功率(W) Sealing Power	2000	2000	2000
气源气压(MPa) Gas Power	0.5-0.6	0.5-0.6	0.5-0.6
冷却方式 Cooling Type	水冷 Water-cooling		
上膜宽度(mm) Upper Film Width	292	392	492
下膜宽度(mm) Lower Film Width	322	422	522
物料类型 Material type	固体 Solid	固体 Solid	固体 Solid
最大成型深度(mm) Max. Stretch depth	≤80	≤80	≤80
包装能力(times/min) Capacity	4-6次/分钟	4-6次/分钟	4-6次/分钟
工作室尺寸(L×W)(mm) Chamber Dimensions	300 × (200-400)	400 × (200-400)	500 × (200-600)
外形尺寸(L×W×H)(mm) External Dimensions	4500×950×2000	4500×1050×2000	4500×1150×2000
净重(kg) Net Weight	约(Approx.)1500	约(Approx.)1800	约(Approx.)2000